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Arkitektursektionen THS 2024-2025

Öka intresset för sektionen
Vi ser ett stort antal studenter som inte än har engagerat sig i studentlivet och där har
sektionen stor potential att nå ut till dessa och skapa ytterligare en gemenskap på skolan
och det är något sektionen bör verka för

- Sektionen ska synas mer på skolan och i cyberrymden för att ge studenter en inblick
i vas studentlivet kan erbjuda och väcka intresse för större engagemang

- Utskott, nämnder och styrelsen ska jobba för att “mottagningen ska fortsätta” efter
mottagningen och överbrygga pausen som kan bli efter SM4 när alla är nya på
posten

- Sektionen ska jobba för att aktiva medlemmar ska vilja fortsätta vara aktiva i
sektionen, särskilt utskott och nämnder

- Det ska vara lättare att vara sektionsaktiv utan att lägga jättemycket tid på det. Det
ska vara lätt och kul att vara med.

- Ryktet om att sektionsaktiva inte prioriterar skolarbete ska jobbas emot. Alla kan
vara med i sektionen utan att det ska ha en inverkan på skolarbetet.

- Samverka inom sektionen genom samarbeten för att stärka banden internt på skolan

Sektionen ska jobba med inkludering och locka mer medlemmar
Sektionen ska arbeta med att vara välkomnande mot internationella, master och nya
studenter. Vi vill öka intresset för sektionen, särskilt bland internationella- och
masterstudenter. Detta vill Arkitektursektionen göra för att öka andelen aktiva medlemmar i
alla årskurser och för att vara en självklar plats för alla studenter och medlemmar. Det ska
finnas ett studentliv för alla arkitekturstudenter på arkitektursektionen.

- Sätta upp rutiner för välkomnande HT & VT inom internationella nämnden. Fortsätta
med samarbeten mellan vår mottagning och den internationella mottagningen samt
ordna introduktionlunch för internationella studenter under mottagningen

- Sänka tröskeln för att internationella studenter ska känna sig bekväma med att vara
aktiva i utskott och nämnder och göra det tydligt att de är mer än välkomna att
delta.

- Sektionen ska alltid marknadsföra evenemang på båda språken. Engelska ska vara
mer av en självklarhet än en eftertanke.

- Första paragrafen ska vara på engelska
- Använda Canvas mer för att informera om sektionens aktiviteter



- Introducera alla till slack som ett av sektionens huvudsakliga kommunikationsmedel
- Utskott och nämnder bör introducera sig genom att hålla aktiviteter efter

mottagningens intensivveckor
- Vi ska sluta glömma att inkludera ljusdesignstudenterna

Diversifiering av sektionen
Sektionen behöver utöver att jobba med att locka studenter i alla årskurser också locka
olika arkitekturstudenter med olika intressen. Sektionen bör vara en plats för alla där det
finns något för alla medlemmar och arkitekturstudenter. Genom att ha en bredare
verksamhet kan sektionen även locka nya medlemmar med olika intressen att delta och
bidra till sektionens verksamhet. Detta är även en del i att öka inkluderingen av
arkitekturstudenter.

- Sektionen ska utveckla sin verksamhet med mer varierade evenemang och
engagemang

- Sektionen ska utveckla sin verksamhet och ge plats åt nya verksamheter
- Utskott, nämnder och styrelsen ska fånga upp nya intressen och idéer och använda

budgeten för nya studentinitiativ

Utveckla lokalerna
- Se över möjligheter i amöban för en mer inkluderande miljö. Just nu är det helt öde

för att med jämna mellanrum innehålla studentarbeten i kortare perioder. Vi vill att
det ska bli en social mötesplats där man kan hänga och ta en paus från plugget.

Uppföljning
- Vi kommer utföra regelbundna uppföljningar på innehållet i verksamhetsplanen så

att sektionen verkar i enlighet med ovan bestämda mål


